
Protokół nr XXXIV/09 

z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska odbytej w dniu 10 czerwca 2009 r. w sali posiedzeń 

Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji  
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki o godz. 10:00 otworzył sesję i po powitaniu 

radnych i obecnych pracowników Urzędu Gminy oświadczył, iż na 15 radnych obecnych na 

sali zgodnie z listą obecności jest 14 radnych, w związku z powyższym sesja jest władna do 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. Ponadto w sesji udział wzięli: - Wójt Gminy – pan Witold Jankowski,  

Skarbnik Gminy – pani Alina Brząkała, - Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Funduszy Unijnych – pani Halina Drobina oraz pani Magdalena Osada – 

Inspektor ds. prognozowania, rozwoju promocji i funduszy unijnych.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący pan Zdzisław Kłodnicki w związku z wniesieniem interpelacji zaproponował 

wniesienie następującej zmiany do porządku obrad:  

 

1. interpelacje i zapytania (pkt …..)   

 

Następnie poddano pod głosowanie proponowaną zmianę: -„za” głosowało 11 radnych 

(jednogłośnie), Porządek obrad po wprowadzeniu zmian radni przyjęli jednomyślnie – za 

głosowało 11 radnych.  

 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały WPI 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że dzisiejsza sesja została zwołana ze względów formalnych, 

gdyż zaistniała konieczność zmiany podjętej wcześniej przez Rade Gminy uchwały w sprawie 

WPI. Konieczność zweryfikowania podjętej wcześniej uchwały  przedstawił Wójt Gminy 

Witold Jankowski. 

 

O godz. 10 
14

 przybył na Sesję radny Adam Kopis. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, konieczność pilnego zwołania Sesji – podyktowane jest to wymogami 

Urzędu Marszałkowskiego. Wieloletni plan inwestycyjny musi zostać zweryfikowany.  

 


